
Správa z ME espoirs 2016 
 

V roku 2016 som sa prihlásil na pozíciu coacha pre tím espoirs. Z prihlásených záujemcov som 

zostavil mužský tím, ktorého zostava sa ešte dodatočne menila z dôvodu odstúpenia hráčov pre 

nedostatok finančných prostriedkov. Do budúcnosti by som chcel hráčov požiadať aby si 

dopredu rozmysleli svoj záujem o účasť na šampionáte aj s ohľadom na predpokladané 

finančné výdavky. Finálna zostava bola Daniel Hrotek, Dávid Sýkora, Dominik Ľudvik, Jerguš 

Radačovský. 

Do dejiska šampionátu, ktorý sa konal 30. 9. – 2. 10. 2016 v španielskom meste Torrelavega, 

sme prišli dva dni vopred. Získali sme tak časovú rezervu na aklimatizáciu a tréning.  

Súťažná časť začala v piatok ráno. Na prvé kolo švajčiara sme nastúpili proti domácemu tímu 

Španielska. Počas celého zápasu sme hrali veľmi nervózne a nedokázali sme zvýšiť percento 

úspešnosti nad 50%. Na pozícii prvého plasera sme vystriedali Dana aj Jerguša ale nepomohlo 

to. Španieli sa po dvoch hrách ukľudnili, výbornou útočnou hrou získavali body a prehrali sme 

1:13. 

Druhý zápas sme hrali proti Nemecku. Naša hra sa zlepšila a so súperom sme hrali vyrovnanejší 

zápas. V rozhodujúcich chvíľach sme ale nedokázali využiť príležitosti a zabodovať. Nemci 

kontrolovali svoj náskok a prehrali sme 1:13. 

V treťom zápase sme nastúpili proti Turecku. Na súpera sme si verili a bolo to vidieť aj na našej 

hre. Dominik výborne strieľal a veľmi zodpovedne hrali Dano s Dávidom. Škoda, že sme 

súperovi dovolili našou taktickou chybou pred koncom zápasu získať 5 bodov v jednej hre. 

Poslednú hru sme ale zvládli výborne a vyhrali 13:11. 

Posledný piatkový zápas sme hrali proti Talianom. Tím Talianska hral veľmi priemerne a 

jednoznačne sme mali príležitosť vyhrať. Psychicky sme zápas nezvládli. Z Diega Rizziho išiel 

veľký rešpekt aj keď len koučoval tím z lavičky. Zápas sme prehrali 7:13. 

Vrcholným momentom piatkového hracieho dňa bola Dominikova streľba na presnosť. Dominik 

suverénne nastrieľal 31 bodov a celkovo po základnej časti skončil na 5. mieste. Veľmi mrzelo, 

že netrafil aspoň jeden košon. Ten by ho posunul rovno do osmičky KO.  

V sobotu doobeda sme začali barážou v streľbe na presnosť. Dominikovi sa nepodarilo 

zopakovať výborný výkon z predchádzajúceho dňa a do KO nepostúpil. 

 

 



Tímová súťaž pokračovala skupinami na dve prehry. V prvom zápase sme sa opäť stretli s 

domácim Španielskom. Výborne sme plasovali a súper nedokázal útočnou hrou bodovať. Viedli 

sme 5:2 a 9:4. Za tohto stavu Španieli zmenili taktiku. Plasovali a nás tlačili do streľby. Na 

dlhšie vzdialenosti sme vystrelili max. 3-4 gule čo nestačilo a pomaly sme strácali náskok. Na 

záver zápasu Španieli zahrali dve veľmi pekné nahodenia a zápas otočili. Prehrali sme 9:13. 

Povzbudení dobrou hrou sme nastúpili na druhý zápas proti Anglicku. Hrali sme výborne, 

Dominik super strieľal. Po pol hodine sme vyhrávali 8:0. Súper ale prečítal našu hru a prehodil 

zostavu. Posilnili prvý plas a začali plasovali neskutočne dobre. Pravidelne preplasovávali naše 

guľe 20 cm od košona a nás tlačili do náročnej streľby. V tejto fáze nám chýbala jedna strelecká 

guľa navyše. Angličania zvládli obrat zápasu dokonale a prehrali sme 9:13. 

Celkovo chcem vyzdvihnúť výkon Dominika, ktorý strieľal od zápasu proti Turecku vynikajúco. V 

niektorých fázach zápasov, dokázal pravidelne vymieňať súperove gule a náš tím získaval 

výraznú výhodu. Dano sa prvý deň na pozíciu plasera hľadal. Bolo vidieť, že je to jeho prvý 

šampionát. Druhý deň ale plasoval výborne a tím sa na neho mohol spoľahnúť. Dávid hral na 

najťažšom poste univerzála. Svoju úlohu zvládol so cťou aj keď sa mu pri streľbe nepodarilo tak 

vyniknúť ako Dominikovi. Jerguš hral prvý deň dva zápasy. Hlavne zápas proti tímu Nemecka 

zvládol dobre. Druhý deň ho už Dano svojim výborným plasom do zostavy nepustil. 

Celkovo chcem tím pochváliť za bojovný výkon. Našou slabinou bola psychika a priveľký 

rešpekt, čo sa prejavilo hlavne počas prvého dňa. Celkové 15. miesto zo 16 tímov nepovažujem 

za úspech. Mohli sme poraziť aspoň jedného papierového favorita. Verím, že účasť na tomto 

šampionáte bude pre našich mladých hráčov dobrou motiváciou pre budúcnosť a herne budú 

ďalej napredovať. 

 

Martin Ševček 

 

 

 

 


